
Op basis van de participatieavond op 22 augustus jl. en de ingeleverde reactieformulieren (zowel 

analoog op de avond zelf, als digitaal na afloop via mail of  via de website Doemee) is een algemeen 

beeld waarneembaar. Dit algemene beeld ontstaat door te kijken naar de meerderheid van 

meningen betreffende een bepaald onderwerp. 

Dit algemene beeld laat onder andere zien: 

Bomen 

Bijna alle bewoners zijn blij met de kapwerkzaamheden en zouden graag lagere bomen tot maximaal 

10 meter hoogte terug zien in het straatbeeld, waarbij bomen als een Valse Christusdoorn of Berken 

niet wenselijk worden geacht. 

Schetsontwerp inrichting parkeervakken 

Qua inrichting van de straat willen de bewoners de huidige inrichting in hoofdzaak behouden en is 

men tegen het voorgestelde alternatieve inrichtingsprincipe voor het deel Hoekerkade 26-56 en 55-

93. Wat men wel graag veranderd ziet is de onoverzichtelijke bocht bij de Hoekerkade 181-183 en de 

aansluiting van het gebied op de Kadelaan. Hier zal de ontwerper samen met de verkeerskundige 

kijken naar verbetermogelijkheden. 

Elektrische laadpalen 

Het overgrote deel van de bewoners is tegen het aanbrengen van elektrische laadplekken als dit ten 

koste gaat van reguliere parkeervakken gezien de huidige parkeerdruk in dit gebied. De gemeente zal 

daarom alleen een elektrische laadplek aanbrengen op een parkeerplek indien deze extra 

toegevoegd wordt ten aanzien van het huidige aantal parkeerplaatsen. Aanpassingen aan het 

parkeerterrein of het parkeerdek zijn alleen mogelijk in opdracht van de VVE’s, daar deze gebieden 

particulier eigendom zijn. 

Speeltoestellen 

Wat betreft de speeltoestellen gaat de voorkeur van de bewoners uit naar het toevoegen van een 

Robinia Speelhut of de Robinia Track Ride bij de huidige speelplek. 

Ophoging straatpeil 

Betreffende het ophogen van de straat naar oorspronkelijke aanleghoogte (betreffende onderkant 

dorpelhoogte, gemiddeld ca. 10cm t.o.v. huidig straatpeil) in het kader van het verbeteren van de 

toegankelijkheid van de woningen is het overgrote deel van de bewoners voorstander en zijn enkele 

bewoners tegen een ophoging. De gemeente zal rekening houden met de bewoners die geen 

ophoging willen en zal met hen in gesprek treden en daar waar nodig het ontwerp wijzigen om hun 

huidige situatie te respecteren.  

Bij een ophoging hoeven de bewoners niet bang te zijn voor water wat naar binnen stroomt, daar de 

afwateringsrichting altijd van de woning af is richting het huidige (hemelwater)riool en het 

straatniveau altijd onder de huidige deurdorpels komt te liggen. 

 

Er zijn ook veel specifieke bewoners en huisnummer gerelateerde wensen uitgesproken waar we als 

gemeente zo veel mogelijk rekening mee proberen te houden en daar waar mogelijk gehoor aan 

zullen geven.  

 


